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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért szüntették meg a Nemzeti Üdülési Szolgálat Békéscsabai Kirendeltségét?
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba
pénzügy miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az üdülési csekkekhez való hozzájutás eddig is erősen korlátozott volt, mind a
jogosultak körét, mind a mértékét, mind pedig a kirendeltségek számát tekintve . Az
időkorúak számára igen nehézkes volt eddig is az eljutás Békéscsabára, most azonban
a megyében megszűnt a kirendeltség . Miért szüntették meg a Nemzeti Üdülési
Szolgálat Békéscsabai Kirendeltségét? Hol vehető ezentúl igénybe a szolgáltatás és
milyen feltételekkel?

Békéscsaba, 2004. január 26 .
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